
Multi-function star light wireless charging 

alarm clock speaker User manual

1. Safety guidance

2. Product diagram

First of all, thank you for choosing our products, I hope you enjoy the music journey

Please read this manual carefully before use and save it for future reference.

A. Keep away from heat sources, sun exposure and sharp objects.

B. Keep away from open flames.

C. Do not insert any metal objects to avoid short circuit.

D. Do not repair the product yourself but contact an authorized repair manufacturer.

E. Avoid exposing the product to rain, spray or other liquids.

F. If the product is overheated, damaged or falls into liquid, please stop using it.

G. Use products according to local standards and regulations.

①On/Off/play key  ②M mode key  ③Clock/alarm key  ④Light key  ⑤Next key  ⑥Previous key 

⑦Volume knob  ⑧Display area  ⑨Wireless charging  ⑩Large aperture light  ⑪star lighting

⑫AUX Jack  ⑬TF card slot  ⑭TYPEC Charging port  ⑮USB port

The wireless charger using this product requires an external power adapter to work 

properly. An adapter with an output of 5V/3A or 9V/2A is required, and this product 

offers wireless charging with a maximum power of 15W. If you use Bluetooth 

speakers and lights while charging, the power of wireless charging may not reach 

15W due to excessive power. If the adapter is not configured according to the above 

specifications, the wireless charger may not work properly, which is normal.

3. Key functions

4. Wireless charging use

After powering on, the speaker is in Bluetooth state by default, and the Bluetooth 

icon blinks. Turn on the Bluetooth of the phone and search for the pairing name: 

2310, that is, click the pairing name found on the phone to complete the Bluetooth 

connection between the phone and the speaker. After the pairing connection is 

successful, the Bluetooth icon of the speaker will be bright. In the Bluetooth state, if 

there is a call to dial in, short press the product's play button to talk through the 

speaker hands-free. During a call, press the Play button of the speaker to end the 

call. Double click the Play button to call back the last call.

5.Bluetooth function

A. After starting, the display will display the time, there are two ways to adjust the 

time: First, you can adjust the time by pressing the button, short press the clock key, 

display the time system first, you can adjust the time system by short press the 

previous or the next key, 12H or 24H system. After selecting the time system, press 

the clock key again, and the clock value will blink. Press the previous key or the next 

key to adjust the clock value. Press the clock key again, and the minute value will 

blink. After the adjustment is complete, press the clock key again to determine the 

adjustment time. Second, it can connect to the mobile phone in Bluetooth mode. 

When the product is connected to the Bluetooth of the mobile phone, the mobile 

phone will pop up and ask the user "Is it allowed to access the message". Select 

"Allow" at this time, and the time display of the product will automatically 

synchronize with the mobile phone, otherwise it cannot synchronize the time.

B. 12H system, 0:00 to 11:59 AM, AM icon lit, 12:00 to 11:59 PM, PM icon lit; In 24H 

mode, it is displayed from 0:00-23:59 all day, and the AM and PM ICONS are off.

C. Hold down the clock key, the icon of the alarm clock and the number of the clock 

will blink. Hold down or hold down the previous key or the next key to adjust the 

clock value. After the adjustment is complete, press the clock key again to display 

OFF. Press and hold the previous key or the next key to enable the alarm clock. After 

the alarm clock is enabled, ON will be displayed, and the alarm icon will light up. If 

no operation is performed during the setting period, the system automatically exits 

the current operation in 5 seconds by default.

D. After the alarm clock is turned on, the display screen will display the alarm clock 

icon; After the alarm is disabled, the alarm icon on the display is cleared.

E. After the alarm clock rings, when you do not press the button on the product, the 

ringing time lasts about 3 minutes. When ringing, press any key on the product to 

end the alarm clock ringing. After the ringing is complete, the alarm icon continues 

to light up and will automatically ring at the same time the next day. To exit the 

alarm clock, you need to adjust the alarm clock to OFF according to point 3 above.

9. Clock and alarm Settings

When the product battery is low, the product will have an alert tone. After inserting 

the charging cable, the charging indicator lights red, and when the charging is 

complete, the light goes out.

10. Charging and Low power

A. Product functions: Bluetooth, call, clock, alarm clock, TF card, U disk, AUX, FM, 

bright light, wireless charging

B. Product model: 2310

C. Bluetooth version: V5.2

D. Horn specification: Ø52mm, 4Ω 7W*2

E. Wireless charging output: 5W/7.5W/10W/15W

F. Wireless charging source input: 5V/3A; 9V/2A

G. Lamp bead specification: Dazzling 5050LED

H. Battery: Built-in 1800MA lithium battery

I. Charging interface: Type-c

J. Product size: 160*160*135mm

K. Product weight: 675g

11. Functional parameters

After starting up, the M mode key can be converted to FM mode. After entering FM 

mode, the radio station can be automatically searched by double-clicking the play key. 

During the radio search process, the radio station will be automatically saved. Turn 

the volume knob to adjust the volume. In FM mode, press the Play key to mute FM.

6.FM function

When the speaker is plugged in TF card or U disk, the speaker will give priority to 

playing TF card or U disk songs, songs support MP3, WAV and other conventional 

formats, by short press the play key to achieve music pause or play, short press the 

up and down crank key to adjust the TF card or U disk music track selection, rotate 

the volume knob to adjust the volume.

7.TF card and U disk

Plug in the audio cable of the 3.5 connector to play the external audio source through 

the product. In the AUX function, rotate the volume knob to adjust the volume, can not 

be bent up and down control, click the play key to mute.

8. AUX features

On/off button: Press and hold for 3 seconds. In the Bluetooth state, click Pause 

playback and double click to call back. Double click search station in FM mode; 

Click Mute in FM and AUX modes.

Next key: Bluetooth, T card, USB music mode, click to play the next song; In FM 

mode, click to replace the next station. Alarm Settings Press or hold to adjust the 

clock or the number of minutes.

Alarm button: Click to adjust the clock 24/12 and hold down to adjust the alarm.

Previous key: Bluetooth, T card, USB music mode, click to play the previous song; 

In FM mode, click to replace a radio station. Alarm Setting Press or hold to adjust 

the clock or the number of minutes.

M Mode key: Click M to switch modes.

Light key: Long press for 2 seconds to turn off or turn on the large aperture light, 

short press to adjust the large aperture light mode. Double click to open or close 

the display; Three strikes turn on or off the star light.

Knob switch: Turn clockwise to increase the volume, turn counterclockwise to 

decrease the volume.

多功能星空灯无线充闹钟音箱使用说明书

一．安全指导

二．产品示意图：

首先感谢您选择我们的产品，希望您尽情享受音乐之旅

在使用前请仔细阅读此说明书，并保存好以供之后参考
1、远离热源，太阳暴晒和尖锐物体，
2、远离明火。
3、不要插入任何金属物体，避免短路．
4、不要自行修理产品而应联系授权维修厂家
5、避免产品淋雨，喷雾或其它液体．
6、如果产品过热，损坏或者坠入液体中，请停止使用
7、根据当地标准和规定使用产品．

使用本产品的无线充需外接电源适配器才可正常工作。要求使用输出为5V/3A或9V/2A的
适配器，本产品提供最大功率为15W的无线充。若在充电的同时使用蓝牙音箱与灯光，由
于功率过大，可能无线充的功率达不到15W。若适配器未按上述规格配置，无线充可能不
会正常工作，属于正常现象。

三．按键功能：

四．无线充使用：

开机后，音箱默认为蓝牙状态，此时蓝牙图标闪烁。打开手机蓝牙，搜索到配对名为：2310
即点击手机上搜索到的配对名，完成手机与音箱的蓝牙连接，配对连接成功后，音箱的蓝牙
图标长亮。在蓝牙状态下，如有电话拨入，短按产品的播放键即可通过音箱免提通话。在通
话过程中，短按音箱的播放键即可挂断电话。双击播放键可回拨最后一次通话的电话。

五．蓝牙功能：

开机后，通过M模式键可转换到FM模式，进入FM模式后，可通过双击播放键自动搜索电
台，电台搜索过程中音箱会自动保存电台，搜索完成后，FM会自动进入第一个电台，此
时可以通过短按音箱的上下曲键调节电台节目。旋转音量旋钮可调节音量大小。FM模式
下，短按播放键FM静音。

六．FM功能：

当音箱插上TF卡或者U盘时，音箱会优先播放TF卡或者U盘内的歌曲，歌曲支持MP3，
WAV等等常规格式，通过短按播放键可实现音乐的暂停或播放，短按上下曲键可调节TF
卡或U盘内音乐的曲目选择，旋转音量旋钮可调节音量大小。

七．TF卡与U盘：

插入3.5接头的音频线，可将外接音源通过本产品播放。在AUX功能下，旋转音量旋钮可
调节音量大小，不能上下曲的控制，单击播放键可静音。

八．AUX功能：

当产品低电量时，产品会有提示音。插入充电线后，充电指示灯亮红灯，当充电完成后，
灯光熄灭。

十．充电与低电量：

1.产品功能：蓝牙，通话，时钟，闹钟，TF卡，U盘，AUX，FM，炫彩灯光，无线充
2.产品型号：2310
3.蓝牙版本：V5.2
4.喇叭规格：Ø52mm, 4Ω7W*2
5.无线充输出：5W/7.5W/10W/15W
6.无线充电源输入：5V/3A；9V/2A
7.灯珠规格：炫彩5050LED
8.电池：内置1800MA锂电池
9.充电接口：Type-c
10.产品尺寸：160*160*135mm
11.产品重量：675g

十一．功能参数：

1、开机后，显示屏会显示时间，有两种方法调节时间：一是可以通过按键来调节时间，
短按时钟键，先显示时间的制式，可以通过短按上一曲或者下一曲键调整时间制式，12H
或者24H制式。选择好时间制式后，继续短按时钟键，此时时钟数值会闪烁，短按上一曲
或者下一曲键可以调整时钟数值，继续短按时钟键，此时分钟数值会闪烁，短按上一曲或
者下一曲键可以调整分钟数值。调整完成后再短按时钟键，即确定调整的时间。二是可以
在蓝牙模式下连接手机，当产品与手机蓝牙连接后，手机会出现弹窗询问用户“是否允许
访问消息”，此时选择“允许”，产品的时间显示会自动与手机同步，否则无法同步时间。
2、12H制式，上午0：00到11：59，AM图标点亮，下午12：00到11：59，PM图标点亮
；24H制式，全天显示为0：00-23：59，AM与PM图标不亮。
3、长按时钟键，闹钟的图标与时钟数字会闪烁，短按或者长按上一曲或者下一曲键可以
调整闹钟的时钟数值，再按时钟键，闹钟的分钟闪烁，短按或者长按上一曲或者下一曲键
可以调整闹钟的分钟数值。调节完成后，再按时钟键，显示OFF，短按长按上一曲或者下
一曲键可开启闹钟，闹钟开启后，会显示ON，此时闹钟图标会长亮。在设置期间，若没

九．时钟与闹钟设置：

开关机键：长按3秒开关机。在蓝牙状态下，单击播放暂停，双击回拨电话。FM模式下
双击搜台；FM和AUX模式下单击静音。

下一曲键：蓝牙，T卡，USB音乐模式下，单击播放下一曲；FM模式下，单击换下一个
电台。闹钟设置短按或者长按调节时钟或分钟数字加大。

闹钟键：单击调节时钟24/12小时制式与时钟，长按调节闹钟。

上一曲键：蓝牙，T卡，USB音乐模式下，单击播放上一曲；FM模式下，单击换上一个
电台；闹钟设置短按或者长按调节时钟或分钟数字减小。

M模式键：单击M键，模式转换。

灯光键：长按2秒关闭或开启大光圈灯光，短按调节大光圈灯光模式。双击开启或关闭显
示屏；三击开启或关闭星空灯光。

旋钮开关：顺时针旋转音量加大，逆时针旋转音量减小。

①开关机/播放键  ②M模式键  ③时钟/闹钟键  ④灯光键  ⑤下一曲键  ⑥上一曲键

⑦音量旋钮  ⑧显示区域  ⑨无线充位  ⑩大光圈灯光  ⑪星空灯光  ⑫AUX插口  ⑬TF卡槽

⑭TYPEC充电口  ⑮USB插口

操作，系统默认5秒自动退出当前操作。
4、闹钟开启后显示屏会显示闹钟图标；关闭闹钟后，显示屏上的闹钟图标对应清除。
5、在闹钟响铃后，在不按产品上的按键时，响铃时间大约持续3分钟左右。在响铃的时候
，按产品上任意按键可结束此次闹钟响铃。响铃完成后，闹钟图标一直亮起，到第二天相
同时间会自动响铃。若要退出闹钟，需按上述第3点将闹钟调整为OFF即可。 

FCC Warning
15.19 Labeling requirements.
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, 
and (2) this device must accept any interference received, including 
interference that may cause undesired operation.
15.21 Information to user.
Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible 
for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
15.105 Information to the user.
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a 
Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are 
designed to provide reasonable protection against harmful interference in a 
residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio communications. 

 

However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular 
installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or 
television reception, which can be determined by turning the equipment off 
and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more 
of the following measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which 
the receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
FCC RF Radiation Exposure Statement:
3.This Transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any 
other antenna or transmitter.
4.This equipment complies with RF radiation exposure limits set forth for an    
uncontrolled environment.

This equipment  should be installed and operated with minimum distance 5mm 
in bluetooth mode and minimum distance 20cm in wireless charge mode 
between the radiator and your body.

https://manuals.plus/m/8803751727d008e082e1a93ebe2b9e1dfb84c93a274416a2a0ca19b0d0172d30

